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Tak for dit brev af 17. december 2019 om tidspunkter for afholdelse af samråd, som

jeg på din anmodning har videresendt til alle ministre, ligesom jeg vil tage din hen

vendelse op på et kommende ministermøde.

Jeg er enig med dig i, at det er vigtigt, at både ministre og udvalg prioriterer at få

kalendersat samråd på udvalgenes mødetidspunkter, og at samråd så vidt muligt gen

nemføres inden for 4 ugers-fristen. Det er i øvrigt også mit indtryk, at ministrene

generelt gør en stor indsats for at friholde kalenderen til at kunne møde i samråd.

Når det er sagt, vil der uundgåeligt være tilfælde, hvor det ikke kan lade sig gøre at

beramme et samråd på udvalgenes mødetidspunkter, når det samtidig skal ske inden

for 4 uger, f.eks. fordi der allerede er kalendersat mange samråd, på grund af tjene

sterej ser eller andre særlige arrangementer. Jeg vil derfor henstille til, at der er for

ståelse for, at det kan være nødvendigt med en vis fleksibilitet i planlægningen.

Som du selv skriver, er de gældende retningslinjer fortsat relativt nye, men såfremt

der på et tidspunkt vurderes behov for at justere retningslinjerne, vil jeg meget gerne

indgå i disse drøftelser.
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